



PRIORITIES COMMITTEE AGENDA

to be held on
Wednesday, February 1, 2006
at
7:00 p.m.

**Councillor
Frances Caldarelli
Chair**



**Councillor
Russ Thompson
Vice-Chair**





Priorities Committee AGENDA

**FORTIETH MEETING OF THE PRIORITIES COMMITTEE
TO BE HELD ON WEDNESDAY, FEBRUARY 1, 2006 AT 7:00 P.M.
IN THE COUNCIL CHAMBER, TOM DAVIES SQUARE**

COUNCILLOR CALDARELLI, IN THE CHAIR

(PLEASE ENSURE CELL PHONES AND PAGERS ARE TURNED OFF)

The Council Chamber of Tom Davies Square is wheelchair accessible. Please speak to the City Clerk prior to the meeting if you require a hearing amplification device. Persons requiring assistance are requested to contact the City Clerk's Office at least 24 hours in advance of the meeting if special arrangements are required. Please call (705) 671-2489, extension 2471. Telecommunications Device for the Deaf (TTY) (705) 688-3919. Copies of Agendas can be viewed on the City's web site at www.greatersudbury.ca.

1. Declarations of Pecuniary Interest

**ANY ITEMS NOT DEALT WITH BY THE ADJOURNMENT HOUR OF
10:00 P.M. WILL BE CARRIED OVER TO THE FEBRUARY 15, 2006
MEETING OF THE PRIORITIES COMMITTEE.**

<u>PRESENTATIONS/DELEGATIONS</u>	<u>PAGE NO.</u>
----------------------------------	-----------------

2. Presentation regarding an Update on the Activities of the Physician Recruitment and Retention Roundtable.
(ELECTRONIC PRESENTATION) (FOR INFORMATION ONLY)
- ▶ Rob Skelly, Manager of Tourism, Programs & Partnerships
 - ▶ Jackie Thoms, Co-Chair, Mayor and Councillor's Roundtable on Physician Recruitment and Retention
3. Report dated 2006-01-24, with attachments, from the General Manager of Growth & Development regarding Review of Findings and Recommendations of the Firearms Regulation Task Force. **1 - 15**
(ELECTRONIC PRESENTATION) (RECOMMENDATION PREPARED)
- ▶ Dr. Darren Stinson, Chair, Firearms Regulation Task Force
- (The Firearms Regulation Task Force was appointed by Council to review existing Firearms Discharge by-laws. The Task Force met 8 times over the past 12 months as well as held six public meetings to hear citizens' concerns. The Task Force recommends that all existing by-laws be repealed and allow the existing Federal and Provincial Legislation enforced by the Ministry of Natural Resources and Police Services, to control the discharge of firearms within the City.)
4. Report dated 2006-01-10, with attachments, from the General Manager of Community Development regarding Best Start Integrated Implementation Plan. **16 - 18**
(ELECTRONIC PRESENTATION) (RECOMMENDATION PREPARED)
(BEST START INTEGRATED IMPLEMENTATION PLAN UNDER SEPARATE COVER)
- ▶ Lois Mahon, Best Start Network Facilitator
- (The purpose of the document is to develop an integrated service plan that will enable parents to access developmentally appropriate services from a Neighbourhood Hub. There is no financial impact to the City, but as Service System Manager, Consolidated Municipal Service Managers (CMSMs) are leading the process and implementation.)

MANAGERS' REPORTS

{NONE}

CORRESPONDENCE - INFORMATION ONLY

{NONE}

ADJOURNMENT (10:00 P.M.) (RESOLUTION PREPARED)

{MAJORITY REQUIRED TO PROCEED PAST 10:00 P.M.}

2006-01-27

COUNCILLOR CALDARELLI
CHAIR

CORRIE-JO CAPORALE
COUNCIL SECRETARY



Comité des priorités ORDRE DU JOUR

**DE LA QUARANTIÈME RÉUNION DU COMITÉ DES PRIORITÉS
QUI DOIT AVOIR LIEU LE MERCREDI 1^{ER} FÉVRIER À 19 H
DANS LA SALLE DU CONSEIL, PLACE TOM DAVIES**

LA CONSEILLÈRE CALDARELLI, PRÉSIDENTE

**(VEUILLEZ ÉTEINDRE LES TÉLÉPHONES CELLULAIRES ET LES
TÉLÉAVERTISSEURS)**

La salle du Conseil de la Place Tom Davies est accessible en fauteuil roulant. Si vous désirez obtenir un appareil auditif, veuillez communiquer avec le greffier municipal, avant la réunion. Les personnes qui prévoient avoir besoin d'aide doivent s'adresser au bureau du greffier municipal au moins 24 heures avant la réunion aux fins de dispositions spéciales. Veuillez composer le (705) 671-2489, poste 2471; appareils de télécommunications pour les malentendants (ATS) (705) 688-3919. Vous pouvez consulter l'ordre du jour au site Web de la Ville à l'adresse www.grandsudbury.ca.

1. Déclarations d'intérêt pécuniaire

**TOUTE QUESTION N'AYANT PAS ÉTÉ RÉGLÉE AVANT L'HEURE DE
CLÔTURE DE 22 H SERA REPORTÉE À LA RÉUNION DU 15 FÉVRIER
2005 DU COMITÉ DES PRIORITÉS.**

PRÉSENTATIONS / DÉLÉGATIONS

2. Présentation au sujet d'un compte rendu sur les activités de la Table ronde sur le recrutement et le maintien en poste des médecins
(PRÉSENTATION ÉLECTRONIQUE)(À TITRE DE RENSEIGNEMENT SEULEMENT)

- ▶ Mme Jackie Thoms, coprésidente de la Table ronde du maire et du Conseil sur le recrutement et le maintien en poste des médecins

3. Rapport daté du 24 janvier 2006, accompagné de pièces jointes, du directeur général des Services de la croissance et du développement au sujet de l'examen des conclusions et des recommandations du Groupe de travail sur la réglementation des armes à feu
(PRÉSENTATION ÉLECTRONIQUE) (RECOMMANDATION PRÉPARÉE)

1 - 15

- ▶ Le D^r Darren Stinson, président du Groupe de travail sur la réglementation des armes à feu

(Le Groupe de travail sur la réglementation des armes à feu a été créé par le Conseil municipal afin d'examiner les règlements existants sur la décharge d'armes à feu. Le Groupe de travail s'est réuni huit (8) fois au cours des douze (12) derniers mois de même qu'il a tenu six (6) réunions publiques afin d'entendre les préoccupations des Sudburois. Le Groupe de travail recommande d'abroger tous les règlements actuels et de permettre aux lois fédérales et provinciales actuelles, mises à exécution par le ministère des Richesses naturelles et des Services policiers, de régir la décharge d'armes à feu au sein de la Ville.)

4. Rapport daté du 10 janvier 2006, accompagné de pièces jointes, de la directrice générale des Services de développement communautaire au sujet du plan de mise en oeuvre du programme Meilleur départ

16 - 18

- (PRÉSENTATION ÉLECTRONIQUE) (RECOMMANDATION PRÉPARÉE)
(PLAN DE MISE EN OEUVRE DU PROGRAMME MEILLEUR DÉPART RAPPORT SOUS PLI SÉPARÉ)**

- ▶ Lois Mahon, animatrice du réseau Meilleur départ

(Le document a pour but d'élaborer un plan de service intégré qui permettra aux parents d'accéder à des services pour enfants appropriés en fonction de leur développement d'un centre de voisinage. Il n'y a aucune répercussion financière pour la Ville, mais à titre de dirigeants des entreprises de services, les gestionnaires des services municipaux regroupés (GSMR) dirigent le processus et sa mise en oeuvre.)

RAPPORTS DES GESTIONNAIRES

{AUCUN}

CORRESPONDANCE À TITRE DE RENSEIGNEMENTS SEULEMENT

{AUCUNE}

LEVÉE DE LA SÉANCE À 22 H (RÉSOLUTION PRÉPARÉE)

{LA MAJORITÉ EST REQUISE POUR POURSUIVRE LA RÉUNION APRÈS 22 H.}

LE 27 JANVIER 2006

**LA CONSEILLÈRE CALDARELLI,
PRÉSIDENTE**

**CORRIE-JO CAPORALE,
SECRÉTAIRE DU CONSEIL**